

《单词百科:eyewitness是什么意思?eyewitness怎么发音?eyewitness的解释和用法》

英语单词eyewitness是什么意思?eyewitness怎么读?eyewitness怎么发音?简答网为您整理了eyewitness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



eyewitness怎么读

eyewitness的读音:[' aɪ w ɪ t n ə s]

eyewitness的意思

1、n.目击者;目击证人;

eyewitness的近义词

- 1、 **bystander** n.旁观者;局外人;看热闹的人;
- 2、 **observer** n.遵守者, 观察者;观察团;观察员;

- 3、**onlooker** n.旁观者, 目击者;观众 (等于spectator) ;
- 4、**spectator** n.观众, 旁观者;
- 5、**watcher** n.观看的人, 观察的人;

eyewitness的双语例句

- 1、And you know that eyewitness that's been clogging up the airwaves?

你知道那个充斥着电视广播的目击证人?

- 2、an eyewitness account of the suffering of the refugees

目击者对难民苦难遭遇的叙述

- 3、An authentic account by an eyewitness.

一份目击者的真实证言.

- 4、He was the only eyewitness of the robbery.

他是那起抢劫案的唯一目击者.

- 5、China Shakes the World is his eyewitness record of that heroic time.

《中国震撼世界》就是贝尔登对这个英雄时代的目击报告.

- 6、The driver's version of the accident was different from the eyewitness '.

那司机对该车祸的说法与目击者不同.

- 7、This is a good example, for even eyewitness testimony can be mistaken.

即使是目击者的证词也可能有误,是一个很好的例子.

- 8、An eyewitness said a large number of victims were police officers and many were badly injured.

一名目击者说,很多受害者是警官,很多人伤势严重.

- 9、Eyewitness reports construct a detailed description of the man.

目击者的报告构成了有关此人相貌的一幅详图.

10、He is the eyewitness of the car accident.

他是这场车祸的目击者.

11、According to an eyewitness said security in the dispute were not even kick in the legs.

据现场目击者称,保安在争执中被连踹了四脚.

12、Police called the eyewitness about the traffic accident which happened in the street yesterday.

有关昨天街上发生的交通事故,警察调查了目击者.

13、Eyewitness reports said that the police officers at the scene being belted with rocks and bottles.

据目击者报告说,现场有警察被石头和瓶子袭击.

14、Thus the proof, for example, could be eyewitness testimony to some event.

比如, 证据可以是某一事件的目击者证词.

15、I have an eyewitness that places you at his apartment two nights ago.

我这里有位目击者说看到你前天晚上在他的公寓前.

16、The judge does not consider how each eyewitness looks or where that person lives or works.

法官不考虑每一位目击者相貌如何以及他们在哪儿住或在哪儿工作.

17、So investigators may depend on eyewitness accounts and photographs the crash to determine how it happened.

因此,调查人员可能要靠目击者的叙述和相撞事件的照片来确定事件的原因.

18、The police questioned several eyewitness to the murder.

警察询问了谋杀案的几位目击者.

以上是简答网为您整理的eyewitness怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ey

ewitness的用法、e

yewitness的释义、eyewitness的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/eyewitness>

